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113. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

 
Sjednica je održana u utorak 20. prosinca 2022. godine video-linkom, s 

početkom u 19:30 sati. 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Tomislav Kaniški, predsjednik Saveza 

2. Vedran Bijelić, član Izvršnog odbora Saveza 

3. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 

4. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Dario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza 

 

Odsutni članovi: 

6. Frane Marković, dopredsjednik Saveza; opravdano 

7. Jasminka Cindrić Perković, članica Izvršnog odbora Saveza; opravdano 

 

Ostali prisutni:   

1. Karlo Gobec, tajnik Saveza i zapisničar 

 

Konstatira se da je na početku 113. sjednice IO-a, dana 20. prosinca 2022. 

godine nazočno 5 članova s pravom glasa, što je dovoljno za donošenje 

pravovaljanih odluka.   

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 112. sjednice IO-a 

3. Priprema redovne 28. sjednice skupštine Saveza 

 Financijski izvještaj za 2022. g. 

 Financijski plan i Plan rada za 2023.g. 

4. Razno 

 

  



1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

2. Usvajanje Zapisnika sa 112. sjednice IO-a 

Članovi IO-a jednoglasno su prihvatili Zapisnik 112. sjednice IO-a od 6. prosinca 

2022. godine. 

3. Priprema redovne skupštine Saveza 

 Financijski izvještaj i izvještaj o radu za 2022. g. 

Nakon diskusije članovi IO-a sa četiri glasa ZA i jednim SUZDRŽANIM 

(Damir Gobec) su prihvatili Financijski izvještaj za 2022. godinu.  

 Financijski plan i Plan rada za 2023.g. 

Nakon diskusije usvojen je jednoglasno Financijski plan i Plan rada za 2023. 

godinu. 

4. Razno 

Dopis OK Vihor od 16. prosinca 2022. godine: 

Damir Gobec smatra da se teren koji je obuhvaćen postojećom kartom "Ponikve" 

prečesto koristi za treninge da bi se na istom iduće godine moglo održati natjecanje 

za Kup Hrvatske. Također je OK Vihor za 2023. godinu predvidio vježbe s novim 

polaznicima orijentacijske škole na navedenom terenu, te o tome obavijestio OK 

Kapelu, međutim bez odgovora. 

Tomislav Kaniški je zaključio da će provjeriti sa OK Kapelom na kojem dijelu 

Medvednice/Ponikva se planira održati 38. prvenstvo Kapela 2023. godine. 

Direktor reprezentacije Vedran Bijelić pismeno će se izjasniti o problematici 

neodlaska na šumski dio Svjetskog juniorskog prvenstva u Portugal.  

Sjednica je završila u 20:30 sati. 
 

 
 
 

Zapisnik vodio: 
  Karlo Gobec 

Hrvatski orijentacijski savez 
 

predsjednik 
Tomislav Kaniški 

 


